
 
Referat Styremøte i Friskis&Svettis Oppegård  
15.04.2021, kl. 19.00   
Sted: Google Meet 
 
 

 

 Funksjon Tilstede Referat Referent 
Åse Presterud Styreleder x x  
Arild Amundsen Nestleder x x  
Lene Hatterud Pettersen Kasserer x x  
Mette Arnheim Styremedlem x x  
Mona Hørtun Styremedlem x x  
Ida Westergaard Varamedlem  x x 
Annika Samuelson Kjøle Lederansvarlig x x  
Marita Aarskog Vertsansvarlig x x  
Nina-Iren Kaltenborn Daglig leder x x  

 
# Sak Ansvarlig 
 Saksliste 

1   Status i FS Oppegård, treningsmuligheter og økonomi  
2  Utarbeide ny handlingsplan  
3  Kurset  “Kubbens styrearbeid i praksis”  
4  Eventuelt  

 

1 Status 
Ikke så mye nytt å melde  - 146 medlemmer og 80 aktivitetskort. 
Økonomisk ligger vi litt bedre an enn budsjettert - litt mindre 
medlemsinntekter enn budsjetter, men vi har ikke så mye utgifter 
heller. Pr. mars underskudd på rundt 70’.  

 

2 Ny handlingsplan 
Må revidere ambisjonsnivået.  
 
Nytt mål: Medlemsantall på 300 på slutten 2021.  
600,- for sommerkort (til 1.9.) – alle trenginger i sommer ink. spin 
 
Avhenger av når og i hvilket tempo vi kan åpne igjen. Må kanskje 
regne med utetreninger fram til høsten, før vi forhåpentligvis kan 
trene inne. Også et åpent spørsmål hvor mange vi får lov til å ha på 
hver trening.  
 
Ledermøte neste uke – virker som de fleste er klare for utnytte  
handlingsrommet har. Diskutere alternative treninger – kortere timer, 
sirkel, intervaller, trening med strikk osv. 
 
Nytt formannskapsmøte om en uke – forhåpentligvis besluttes det at 
vi kan trene ute.  
 
Nina har gjort en undersøkelse blant de som ikke fornyet 
medlemsskapet sitt – 58 respondenter (80% av disse trener ikke 
digitalt). 55% sier de kommer tilbake når alt blir normalt igjen. 
Vil også gjøre en undersøkelse blant de som fortsatt er medlemmer. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nina 



Særlig pensjonsitene savner et dagtilbud. Nina undersøker 
muligheten for å bruke Østre Greverud Idrettshall til dagtimer. 
 
Enkel-timene vil fortsette som vanlig, så fort vi får komme inn igjen.  
 
Lage en langtidsplan så fort vi har mulighet til å møtes fysisk – 
forhåpenligvis tidlig høst. Da vet vi også litt mer om forutsetningene, 
og hvor mange som vil komme tilbake.  

3 “Kubbens styrearbeid i praksis”  
Digitalt kurs – 3 timer. Nyttig info mht strategi- og handlingsplan.  
Vi bestiller kurset og finner en dato som passer.   

 
Åse 

4 Eventuelt 
Neste styremøte 27. mai kl. 19 (digitalt) 
 
Ida sendte link til Velkommen som styremedlem. Leses hver for oss. 
 
Mona og Lene ser på forsikringsbehovet og sier opp de forsikringene 
vi ikke trenger lenger. 

 
 
 
Alle 
 
 
Mona/Lene 

 

https://www.dropbox.com/s/crb1tqpzxgnyupw/Velkommen%20styremedlem.pdf?dl=0

